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Ender på -f/-fe

13 ord, der ender på -f/-fe
ændres til -ves i flertal.
F.eks. knife -> knives

De 13 ord er: Calf, elf, half,
knife, leaf, life, loaf, self, sheaf,  
shelf, thief, wife og wolf. 

Nej
+ s 

F.eks.  boy -> boys
               dog -> dogs

Ender ordet på
en hvislelyd ?

(-s, -z, -x, -ch, -sh)

+ es 
F.eks.  wish -> wishes

        bus -> buses

+ es 
F.eks.  hero -> heroes

Ja

Nej

Ender ordet på
O ?

Undtagelser!

kilo -> kilos
photo -> photos

Ja

Ender ordet på
Y ?

Nej

Er bogstavet inden
 Y en konsonant?

Nej Ja

-y bliver til -ies 

F.eks.  lady -> ladies
               party -> parties

Ja

Mange navneord er
uregelmæssige og følger ikke
bøjningsreglerne. 

F.eks. woman -> women
            child -> children
             money -> money


